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Fråga till kommunstyrelsens ordförande Anita 
Mattsson  

Argumenten mot brobygget var välkända redan från start. En bro riskerade 

att påverka omkringliggande miljö, landskapet i stort och den ekonomiska 

kalkylen för bron var dåligt underbyggd och mycket osäker.  

Trodde du någonsin på kalkylen om 9,2 miljoner kronor eller var budgeten 

en underordnad fråga för dig? 

 

Anki Svensson (M) 


